
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2019. május 21-i 
NYILVÁNOS üléséről 

Az  ülés  helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  III.  emelet  307.  tárgyaló  (2040  Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak, dr. Bakó Krisztina elnök, Becz György, Premecz Enikő, Stift Nándor, Simándi
Szelim képviselők és dr. Czuczor Gergely, Matuszkáné Papp Ilona Marian, Spányik József
külsős bizottsági tag.

Igazoltan távol voltak: Löfler Dávid képviselő.

Jelen voltak továbbá: Vágó Csaba kabinetvezető, Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető,
Erdős Károlyné jegyzői irodavezető, Barta Gáborné irodavezető, Szél Mónika köznevelési
ügyintéző.

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett  

Dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottság ülésén! A Bizottság 9 tagja közül  8 tag jelen van. Megállapítja, hogy a
Bizottság határozatképes, az ülést 1635 órakor megnyitja.  

Napirendhez:

Stift Nándor képviselő elhagyta a termet.

Dr. Bakó Krisztina elnök:  Miután észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette
szavazásra a meghívó szerinti napirendet, melyet a Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Premecz Enikő képviselő tagot, aki jelezte, hogy vállalja a
feladatot.  A  Bizottság  7  egyhangú  igen  szavazattal  támogatta,  hogy  Premecz  Enikő
képviselő tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

A fenti szavazati arányokkal a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 

38/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Premecz  Enikő  képviselő  tagot választja  meg,  a
jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend:

NYILVÁNOS ülés:
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Testületi hatáskör:

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló
beszámoló

2.)  A sajátos  nevelési  igényű  gyermekek  nem az  önkormányzat  fenntartásában  működő
intézményben  fizetendő  térítési  díjainak  támogatásáról  szóló  34/2013.(VI.27.)  sz.
önkormányzati rendelet módosítása 

3.) A sajátos nevelési igényű tanulók nem az önkormányzat területén működő iskolákban
fizetendő  térítési  díjainak  támogatásáról  szóló  41/2013.(IX.30.)  sz.  önkormányzati
rendelet módosítása 

4.)  Jelentés  az  óvodai  beiratkozásokról,  intézkedés  kezdeményezése  az  év  közbeni
jelentkezések kezeléséhez 

5.) A Buda-környéki Látássérültek Közhasznú Egyesületének kérelme a Városi Sportcsarnok
2019. évi használatának átütemezésére

6.)  Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt  pályázati  felhívásra  beérkezett
pályázatok elbírálása

7.) A Budaörsi Vackor Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása

Bizottsági hatáskör:

8.)  Szent József Sportegyesület támogatási kérelme

Napirend előtti hozzászólás: nem volt.

dr. Czuczor Gergely képviselő: Jelzi, hogy Löfler Dávid képviselő egyéb elfoglaltsága miatt
nem tud jelen lenni az ülésen.

Stift Nándor képviselő visszatért a terembe.

Napirendek tárgyalása: 

1.)  Budaörs  Város Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének végrehajtásáról  szóló
beszámoló

Barta Gáborné irodavezető: ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Miután  hozzászólás  nem  érkezett,  feltette  szavazásra  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 7 igen és 1 nem szavazattal
támogatott és az alábbi határozatot hozta: 

39/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló
beszámoló

Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek a 2018. évi zárszámadásról szóló rendeletet a melléklet
szerint megalkotni.
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2.)  A  sajátos  nevelési  igényű  gyermekek  nem  az  önkormányzat  fenntartásában
működő  intézményben  fizetendő  térítési  díjainak  támogatásáról  szóló  34/2013.
(VI.27.) sz. önkormányzati rendelet módosítása

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  ismerteti  az  előterjesztést.  A  2.  és  3.  napirendi  pontok
esetében ugyanarról van szó, csak más korcsoportokat érint. A sajátos nevelési igényű és a
helyi intézményekbe integrálható gyermekek elhelyezéséről van szó. Erről 2013-ban alkottak
rendeletet. Annyi változást szeretnének, hogy az intézményi térítési díjak emelkedése miatt
javasolja, hogy a rendeltet úgy módosítsák, hogy az eddig 600.000 Ft helyett  800.000 Ft
támogatást biztosítsanak, mely a rendeletben fejenként lebontva 65.000 Ft/hó. Ez mindkét
előterjesztés esetében így változik, az iskolák és az óvodák vonatkozásában is.    

Dr. Bakó Krisztina elnök: Miután észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette
szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati javaslatot, melyet a Bizottság 8 egyhangú
igen szavazattal elfogadott. 

40/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
A sajátos nevelési igényű gyermekek nem az önkormányzat fenntartásában működő
intézményben  fizetendő  térítési  díjainak  támogatásáról  szóló  34/2013.(VI.27.)  sz.
önkormányzati rendelet módosítása

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a melléklet  szerint módosítsa a
sajátos  nevelési  igényű  gyermekek  a  nem  az  önkormányzat  fenntartásában  működő
intézményben fizetendő térítési díjainak támogatásáról szóló egységes szerkezetbe foglalt
34/2013. (VI. 24.) önkormányzati rendeletet. 

3.)  A  sajátos  nevelési  igényű  tanulók  nem  az  önkormányzat  területén  működő
iskolákban  fizetendő  térítési  díjainak  támogatásáról  szóló  41/2013.(IX.30.)  sz.
önkormányzati rendelet módosítása

Dr. Bakó Krisztina elnök: Miután észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette
szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati javaslatot, melyet a Bizottság 8 egyhangú
igen szavazattal elfogadott. 

41/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
A sajátos nevelési igényű tanulók nem az önkormányzat területén működő iskolákban
fizetendő  térítési  díjainak  támogatásáról  szóló  41/2013.(IX.30.)  sz.  önkormányzati
rendelet módosítása

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a melléklet  szerint módosítsa a
sajátos  nevelési  igényű  tanulók  a  nem  az  önkormányzat  fenntartásában  működő
intézményben fizetendő térítési díjainak támogatásáról szóló egységes szerkezetbe foglalt
41/2013. (IX.30.) önkormányzati rendeletet.
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4.)  Jelentés az óvodai  beiratkozásokról,  intézkedés kezdeményezése az év közbeni
jelentkezések kezeléséhez

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. Bár az az örvendetes évek óta tartó
állapot  jellemző  Budaörsre,  hogy  nem  öregedő,  hanem  inkább  fiatal  lakosság  jellemzi
Budaörs  városát  és  éppen  ezért  a  születések  száma  és  azt  követően  az  óvodai
beiratkozások  száma  is  nagy.  Ez  a  másik  oldalról  azt  jelenti,  hogy  van  egy
intézményhálózatuk, aminek a kapacitása véges. Általában olyan szituációba szoktak kerülni
az óvodák, hogy a felveendő gyermeklétszámot csak úgy tudja felvenni, ha az intézmény
engedélyezett maximális létszámától eltérően – a köznevelési törvény 20 %-ot engedélyez –
többet vesz fel, melyhez a fenntartó döntése kell. Minden óvodára kérik, hogy ezt a 20%-os
felfelé  való  eltérési  lehetőséget  javasolja  a  Képviselő-testületnek.  Korábban  nagyon  sok
segítséget jelentett az óvodás generációnak és a családoknak a családi napközis rendszer
elismert működése. Amióta ezt az elismerést a Kormány megvonta – nem kritikaként, hanem
jelenségként  mondja  –  az  intézményi  hálózattól,  azóta  nem  tudnak  óvodai  neveléssel
egyenértékű nevelést kapni családi napköziben, ezért ez szintén ráterhelődik a meglévő az
intézményhálózatra. 

Dr. Bakó Krisztina elnök: Miután észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette
szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati javaslatot, melyet a Bizottság  8 egyhangú
igen szavazattal elfogadott. 

42/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Jelentés  az  óvodai  beiratkozásokról,  intézkedés  kezdeményezése  az  év  közbeni
jelentkezések kezeléséhez

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület  Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága az óvodalátogatási kötelezettség teljesítése és a városi feladatellátás biztosítása
érdekében engedélyezni javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a fenntartásában működő
budaörsi óvodákban a 2019/2020-as nevelési évben valamennyi óvodai csoport létszáma a
törvényi maximumot a fenntartói mértékben (max. 20 %) meghaladja.

5.)  A  Buda-környéki  Látássérültek  Közhasznú  Egyesületének  kérelme  a  Városi
Sportcsarnok 2019. évi használatának átütemezésére

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. 

Dr. Bakó Krisztina elnök: Miután észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette
szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati javaslatot, melyet a Bizottság  8 egyhangú
igen szavazattal elfogadott. 

43/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
A  Buda-környéki  Látássérültek  Közhasznú  Egyesületének  kérelme  a  Városi
Sportcsarnok 2019. évi használatának átütemezésére

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Buda-környéki Látássérültek Közhasznú
Egyesülete részére  a  városi  sportcsarnok 2019.  évi  használatára megítélt  904.875 Ft-os
támogatás felhasználási határidejét 2020. április 30-ra, elszámolási határidejét 2020. május
31-re módosítsa.
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6.) Helyi kiadványok megjelenésének támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett
pályázatok elbírálása

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. Az igények és a rendelkezésre álló
keret nincs ellentmondásban egymással. A négy pályázó kérelme összesen 1.700.000 Ft,
fennmaradt 100.000 Ft. 

Dr. Czuczor Gergely:  kérdezi, hogy a fennmaradó 100.000 Ft hova kerül. Javasolja, hogy
kerüljön bele a KMISB keretbe.

Barta Gáborné pénzügyi irodavezető: Mivel költségvetést érint az indítvány, így Képviselő-
testületi döntés szükséges hozzá. 

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: A fennmaradó  100.000  Ft-ra,  ha  szeretne  írásbeli  módosító
indítványt tehet Löfler Dávid képviselő útján.

Vágó Csaba kabinetvezető: kérdezi, hogy mit szeretnének kezdeni az összeggel, a KMISB
keretéhez vagy Általános tartalékba szeretnék helyezni. Ezt a két dolgot tudja elképzelni.

Stift Nándor képviselő: javasolja, hogy az igényelt összegekről szavazzanak. 

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Miután  több  javaslat  a  napirendhez  nem  érkezett,  feltette
szavazásra  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  az  igényelt  összegekkel  együtt,
melyet a Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal elfogadott. 
 

44/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Helyi  kiadványok megjelenésének támogatására kiírt  pályázati  felhívásra beérkezett
pályázatok elbírálása

Budaörs Város Önkormányzatának Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága a
pályázati  felhívásra  beérkezett  az  alábbi  táblázatban  szereplő  Pályázók  kiadványainak
megjelentetését  javasolja  támogatásra  a  Képviselő-testület  részére  a  Budaörs  Város
Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II.28.) önkormányzati rendelet 5/B.
sz.  melléklet  41.  sor  „Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatása”  1.800.000  Ft  keret
terhére.

Pályázó/ Kiadó neve/
Szerző

Kiadvány címe Példány
szám
(db)

Igényelt
összeg

(Ft)

Javasolt
támogatás

(Ft) 
1. Eller Mária Égerfa verse verseskötet 500 490 000 490.000

2. Fantasy Film Kft.
szerző:  Domány  Katalin,
Kárpáti Gábor

Hello Budaörs 1000 500 000 500.000

3. Illyés  Gyula  Gimnázium
Alapítványa

Évkönyv 300 410 000 410.000

4. Régiségbúvár  Ifjúsági  és
Kulturális Egyesület 
szerző:  dr.  Mester  Edit/
Vasszi Réka 

Legyél  Te  is  régész!
Felfedezőfüzet  a
középkorban

500 300 000 300.000
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Dr.  Bakó Krisztina  elnök:  feltette  szavazásra  a  kérdést,  hogy Eller  Mária  szót  kapjon.
Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a 8 egyhangú igen szavazattal támogatta.

45/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási jog biztosítása Eller Mária költő részére

Budaörs Város Önkormányzatának Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy
dönt,  hogy  „Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt  pályázati  felhívásra
beérkezett  pályázatok  elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása  során  hozzászólási  jogot
biztosít Eller Mária költő részére.

Eller Mária költő:  Köszöni szépen a támogatást. Azt szeretné kérdezni, hogy módosításra
van-e még lehetőség. Szeretné kérni, hogy ne a verses kötetét, hanem az ihlet irodalmi és
művészeti  magazint  támogassák.  Külön  kérvényt  adott  be  az  ihlet  magazinra,  mellyel
kapcsolatban elutasító választ kapott.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Szavazást követően erre sajnos nincs lehetőség.

Vágó Csaba kabinetvezető: Tájékoztatja a Bizottságot, hogy a határidő lejárt a pályázatnál,
így ez objektív kérdés volt. 

Dr.  Bakó Krisztina  elnök:  jelzi  a  kérelmező felé,  hogy Zsák András  illetve  Géczy-Gaál
Szilvia  ügyintézők  tudnak  részletes  tájékoztatást  adni  a  pályázat  módosításával
kapcsolatban.

Pőcze Károly megérkezett. 

7.) A Budaörsi Vackor Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása

Vágó Csaba  kabinetvezető:  ismerteti az előterjesztést. Két olyan előterjesztés van még,
ami a civil pályázatra be nem fért ügyekkel foglalkozik. Ezt két külön módon tárgyaljuk. Az
első  a  Vackor  Óvoda  alapítványával  kapcsolatos,  ami  nem  az  alapítvány  részéről
fogalmazódik meg, hanem az intézmény részéről az óvodavezető által. 557.000 Ft, amit a
gyermekeknek a tavaszi és őszi táboroztatására fordítottak volna. Az alapítvány mindenfajta
belső problémája miatt késve nyújtotta be a pályázatát. Ezért nem tudtak a civil pályázatok
között erről dönteni. Úgy döntött a Bizottság, hogy mindenképpen szeretné támogatni ezt a
célt, ezért visszaadják ezt az összeget a Bizottság saját keretébe, hogy arról önmaga tudjon
dönteni. ez azért nem volt járható út, mert egy saját fenntartású intézményt külön támogatni
nem lehet, helyette viszont pótelőirányzatot tudnak biztosítani.  

Dr. Bakó Krisztina  elnök:  feltette szavazásra a kérdést, hogy Balázsné Miczák Katalin, a
Budaörsi Vackor Óvoda képviselője szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a 8
egyhangú igen szavazattal támogatta.
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46/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási  jog  biztosítása  Balázsné  Miczák  Katalin,  a  Budaörsi  Vackor  Óvoda
képviselője részére

Budaörs Város Önkormányzatának Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy
dönt, hogy „A Budaörsi Vackor Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása” c. napirendi pont
tárgyalása során hozzászólási  jogot  biztosít  Balázsné Miczák  Katalin  a  Budaörsi  Vackor
Óvoda képviselője részére.

Balázsné  Miczák  Katalin:  Szeretné  kiegészíteni  a  kérelmét  azzal,  hogy  a  programok
megvalósítását úgy tervezték, hogy az egyik tavaszi a másik pedig őszi időszakban valósult
volna meg. Tekintettel arra, hogy az óvoda június 12-én bezár – ez az utolsó nevelési nap –
mindkét kirándulást ősszel valósítanák meg.

Vágó Csaba kabinetvezető: köszönik szépen a tájékoztatást. Ez azonban az előterjesztést
érdemben nem változtatja meg. Két program van, az hogy ez júniusban, októberben vagy
novemberben van az már az óvoda szervezésén múlik. A pótelőirányzat felhasználása év
végére – amikor átfordulunk a következő költségvetési évre – akkor kell róla dönteni. Ha nem
kerül felhasználásra, akkor vissza kell fizetni. 

Dr.  Bakó Krisztina  elnök: Miután több észrevétel,  javaslat  a napirendhez nem érkezett,
feltette  szavazásra  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  melyet  a  Bizottság 8
egyhangú igen szavazattal elfogadott. 

47/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
A Budaörsi Vackor Óvoda részére pótelőirányzat biztosítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és
Sport Bizottsága 557 e Ft-ot átcsoportosít a 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II.
28.)  önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.  melléklet,  Önkormányzat  kiadásai/Működési
kiadások,  6.  Közoktatási,  Művelődési  Ifjúsági  és  Sport  Bizottság  keretből  a  3.  sz.
melléklet, Egyéb működési célú kiadások, 5. Általános tartalék keretre. 

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek 557 e Ft pótelőirányzat biztosítását a
Budaörsi  Vackor  Óvoda  2019.  évi  költségvetésében  az  intézmény  tavaszi  és  őszi
kirándulásainak  megrendezése  céljából  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  2019.  évi
költségvetéséről  szóló 2/2019.  (II.  28.)  önkormányzati  rendelet  3.  sz.  melléklet,  Egyéb
működési célú kiadások, 5. Általános tartalék keret terhére. 

8.) Szent József Sportegyesület támogatási kérelme
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Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. Ez a másik előterjesztés, ami a civil
pályázatok  között  nem  került  elbírálásra.  A  Szent  József  Sportegyesületről  van  szó,  a
képviselő itt van a teremben, ha bárkinek kérdése lenne. A pályázat késve érkezett be. A
pályázati igényük 1.000.000 Ft. Az előterjesztés nem tartalmaz összegszerű javaslatot, ez
teljesen a Bizottságra van bízva.

Dr. Bakó Krisztina elnök: kérdezi, hogy a KMISB keret 1.719.000 Ft-jából támogatták-e a
Vackor Óvodát 557.000 Ft-tal.

Vágó Csaba kabinetvezető: Igen. 

Dr. Bakó Krisztina  elnök:  ha jól számol, akkor 1.162.000 Ft maradt, amiből valamekkora
összeggel tudják támogatni a sportegyesületet. Amikor a civil  pályázatoknál benyújtják az
igényeiket, akkor az egy hosszabb folyamat, több egyeztetésen keresztül zajlik, hogy ebből
az összegből mekkora támogatást tudnak biztosítani. Továbbá kérdezi, hogy az előző évben
mekkora összeggel támogatták az egyesületet.

Vágó Csaba kabinetvezető: Tavaly, ha jól emlékszik 400.000 Ft-ot kapott.

Dr. Czuczor Gergely: Ha jól emlékszik, akkor 50%-ot kell a civil szervezetnek mellé tennie,
mivel ez nem a normál civil  pályázat keretén belül tárgyalandó. Kérdezi, hogy van-e arra
lehetőség, hogy az általános tartalék terhére biztosítsanak összeget.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  tájékoztatja  dr.  Czuczor  Gergely  bizottsági  tagot,  hogy  a
költségvetést érintő módosítást írásban kell előterjeszteni és hosszabb határidővel.
Feltette szavazásra a kérdést, hogy Pőcze Károly, a Szent József Sportegyesület képviselője
szót  kapjon.  Megállapítja,  hogy  a  kérést  a  Bizottság  a  8  egyhangú  igen szavazattal
támogatta.

48/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási jog biztosítása Főcze Károly, a Szent József Sportegyesület képviselője
részére

Budaörs Város Önkormányzatának Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy
dönt, hogy  „Szent József Sportegyesület támogatási kérelme” c. napirendi pont  tárgyalása
során hozzászólási jogot biztosít  Főcze Károly, a Szent József Sportegyesület képviselője
részére.
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Főcze Károly:  Minden évben pályáznak. Egy 20 éve prosperáló egyesületről van szó, 80-
100 főt számlál az egyesület. Tavalyi évben 800.000 Ft támogatást kaptak, melyet a terem
bérlésére, illetve egy működéshez szükséges költségekre szoktak felhasználni. Idén aláírási
gond volt, mivel hosszabb ideig külföldön tartózkodott, ezért nem került benyújtásra időben a
pályázat. 

Vágó Csaba kabinetvezető: Jelenleg nincs már civil pályázat, annak a keretei bezárultak.
Gyakorlatilag  most  úgy  álla  a  KMISB  kerete,  hogy  1.162.000  Ft-ja  van.  Ha  bármifajta
összefüggést keresünk a korábbi évek támogatási összegéhez képest, akkor azt a KMISB
kerete biztos nem tudja fedezni. Két lehetősége van a Bizottságnak. Egyik az, hogy egy nem
sértő és nem megalázó összeget  javasolnak.  A másik, hogy írásban előterjesztést  készít
valamely  bizottsági  tag  a  Képviselő-testület  számára,  melyben  javasolja  az  egyesület
támogatását.  

Simándi Szelim képviselő: Kérdezi, hogy a forrás felhasználására mikor kerül sor, kell-e a
Bizottságnak ma döntenie – arra hajlana, hogy ma hozzanak döntést – vagy később is lehet
az év folyamán. 

Főcze Károly:  A tanévvégéhez közeledve nem olyan égető ez a kérés, befizetésre került
már  a  terembérleti  számla,  ami  egy  fél  évre  kb.  1  millió  Ft  -  heti  5  nap  tartanak
foglakozásokat  -  és  ennek  a  számlának  a  kiegyenlítésére  szolgál  az  önkormányzati
támogatás.  A következő számla szeptember  végére esedékes,  ahogy beindul  a tanév.  A
tagok ugyan fizetnek tagdíjat, de abból ezt nem tudnák fedezni.

Dr. Bakó Krisztina elnök: feltette szavazásra a kérdést, hogy Deák Gábor, a Szent József
Sportegyesület  képviselője  szót  kapjon.  Megállapítja,  hogy  a  kérést  a  Bizottság  a  8
egyhangú igen szavazattal támogatta.

49/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási jog biztosítása Deák Gábor, a Szent József Sportegyesület képviselője
részére

Budaörs Város Önkormányzatának Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy
dönt, hogy  „Szent József Sportegyesület támogatási kérelme” c. napirendi pont  tárgyalása
során hozzászólási jogot biztosít  Deák Gábor, a Szent József Sportegyesület képviselője e
részére.
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Deák  Gábor:  Pontosításként  jegyzi  meg,  hogy  tavaly  860.000  Ft-ot  kaptak.  Köszönik
szépen, hogy eddig is támogatta az önkormányzat a közel 20 éve fennálló munkájukat, ami
kb. 80-100 fő számára nyújt sportolási lehetőséget 5 féle sportágban. Természetesen a saját
hibájuk, hogy a pályázatot nem tudták határidőben benyújtani és tudják, hogy különleges
kérés az, hogy mégis találtak valamilyen támogatási lehetőséget bármekkora összegről is
van szó.

Dr. Bakó Krisztina elnök 10 perc tárgyalási szünetet rendel el.

Stift  Nándor  képviselő:  javasolja,  hogy  400.000  Ft-tal  támogassák  a  Szent  József
Sportegyesületet.

Dr. Bakó Krisztina  elnök:  javasolja, hogy 250.000 Ft-tal támogassák a  sportegyesületet,
illetve  dr.  Czuczor  Gergely  javaslata  alapján  a  Helyi  kiadványok  megjelenésének
támogatására kiírt  pályázati  felhívásra beérkezett  pályázatok elbírálása  c. előterjesztésnél
fennmaradó  100.000  Ft-tal  javasolja  támogatni  a  sportegyesületet,  melyhez  Képviselő-
testületi  döntés kell.  Így összesen 350.000 Ft-ra tesz javaslatot  olyan formában,  hogy a
rendelkezésre álló keretből 250.000 Ft, illetve kéri a Bizottságot, illetve dr. Czuczor Gergely
arra, hogy adja be a módosító javaslatát a testületi döntésre.

Simándi Szelim képviselő: Egyet ért azzal, az elvvel, hogy a fel nem használt 100.000 Ft
kerüljön a KMISB keretbe. A második javaslat számára bonyolult, mivel ezt egy határozatba
nem tudja belefoglalni. Egyrészt azért, mert olyan dolgot is érint, ami nem a napirendhez
tartozik, másrészt hogy dr. Czuczor Gergely milyen előterjesztést nyújtson be vagy nem, ez
szétfeszítené a kereteket. Ettől a kérdéstől külön kezelné, hogy kerüljön a KMISB keretbe a
100.000  Ft.  Egyébként  pedig  azt  támogatja,  hogy  400.000  Ft-tal  támogassák  a
sportegyesületet.

Dr.  Bakó Krisztina  elnök: Elmondja, hogy nem egy határozati  javaslatba kívánja ő sem
foglalni  az  általa  meghatározott  350.000  Ft-ot,  hanem  formálisan  most  a  napirend
vonatkozásában 250.000 Ft-ot javasol. 
Miután több javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette szavazásra – az SZMSZ alapján
fordított sorrendben – a kérdést, hogy 250.000 Ft-tal támogassák a sportegyesületet, melyet
a Bizottság 1 igen 7 tartózkodás szavazattal nem támogatott.
Feltette szavazásra a kérdést, hogy 400.000 Ft-tal támogassák a sportegyesületet, melyet a
Bizottság 7 igen 1 nem szavazattal támogatta.
Feltette szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot azzal, hogy 400.000 Ft-tal
támogassák  a  Szent  József  Sportegyesületet.  A  Bizottság  am  határozati  javaslatot 8
egyhangú igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

50/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
Szent József Sportegyesület támogatási kérelme

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága a  Szent  József  Sportegyesület  kérelmét  400.000  Ft-tal  támogatja,  a  Budaörs
Város  Önkormányzat  2019.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2019.  (II.  28.)  önkormányzati
rendelet  5/B.  sz.  melléklet,  Önkormányzat  kiadásai/Működési  kiadások,  6.  „Közoktatási,
Művelődési Ifjúsági és Sport Bizottság kerete” terhére azzal a céllal,  hogy támogassa az
egyesület működését. 
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága felkéri a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága felkéri a
Polgármestert, hogy az átvezetésről a következő költségvetési rendelet módosítása során
intézkedjen. 

Határidő: 2019. május 30.
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet (szerződéskötés), Pénzügyi Iroda (átutalás)

Dr. Bakó Krisztina elnök: megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést  1730 órakor
bezárta. 

k.m.f.

Premecz Enikő Dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró elnök
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	Vágó Csaba kabinetvezető: köszönik szépen a tájékoztatást. Ez azonban az előterjesztést érdemben nem változtatja meg. Két program van, az hogy ez júniusban, októberben vagy novemberben van az már az óvoda szervezésén múlik. A pótelőirányzat felhasználása év végére – amikor átfordulunk a következő költségvetési évre – akkor kell róla dönteni. Ha nem kerül felhasználásra, akkor vissza kell fizetni.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Miután több észrevétel, javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyet a Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	47/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
	Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. Ez a másik előterjesztés, ami a civil pályázatok között nem került elbírálásra. A Szent József Sportegyesületről van szó, a képviselő itt van a teremben, ha bárkinek kérdése lenne. A pályázat késve érkezett be. A pályázati igényük 1.000.000 Ft. Az előterjesztés nem tartalmaz összegszerű javaslatot, ez teljesen a Bizottságra van bízva.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: kérdezi, hogy a KMISB keret 1.719.000 Ft-jából támogatták-e a Vackor Óvodát 557.000 Ft-tal.
	Vágó Csaba kabinetvezető: Igen.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: ha jól számol, akkor 1.162.000 Ft maradt, amiből valamekkora összeggel tudják támogatni a sportegyesületet. Amikor a civil pályázatoknál benyújtják az igényeiket, akkor az egy hosszabb folyamat, több egyeztetésen keresztül zajlik, hogy ebből az összegből mekkora támogatást tudnak biztosítani. Továbbá kérdezi, hogy az előző évben mekkora összeggel támogatták az egyesületet.
	Vágó Csaba kabinetvezető: Tavaly, ha jól emlékszik 400.000 Ft-ot kapott.
	Dr. Czuczor Gergely: Ha jól emlékszik, akkor 50%-ot kell a civil szervezetnek mellé tennie, mivel ez nem a normál civil pályázat keretén belül tárgyalandó. Kérdezi, hogy van-e arra lehetőség, hogy az általános tartalék terhére biztosítsanak összeget.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: tájékoztatja dr. Czuczor Gergely bizottsági tagot, hogy a költségvetést érintő módosítást írásban kell előterjeszteni és hosszabb határidővel.
	48/2019. (V.21.) KMISB sz. határozat
	Főcze Károly: Minden évben pályáznak. Egy 20 éve prosperáló egyesületről van szó, 80-100 főt számlál az egyesület. Tavalyi évben 800.000 Ft támogatást kaptak, melyet a terem bérlésére, illetve egy működéshez szükséges költségekre szoktak felhasználni. Idén aláírási gond volt, mivel hosszabb ideig külföldön tartózkodott, ezért nem került benyújtásra időben a pályázat.
	Vágó Csaba kabinetvezető: Jelenleg nincs már civil pályázat, annak a keretei bezárultak. Gyakorlatilag most úgy álla a KMISB kerete, hogy 1.162.000 Ft-ja van. Ha bármifajta összefüggést keresünk a korábbi évek támogatási összegéhez képest, akkor azt a KMISB kerete biztos nem tudja fedezni. Két lehetősége van a Bizottságnak. Egyik az, hogy egy nem sértő és nem megalázó összeget javasolnak. A másik, hogy írásban előterjesztést készít valamely bizottsági tag a Képviselő-testület számára, melyben javasolja az egyesület támogatását.
	Simándi Szelim képviselő: Kérdezi, hogy a forrás felhasználására mikor kerül sor, kell-e a Bizottságnak ma döntenie – arra hajlana, hogy ma hozzanak döntést – vagy később is lehet az év folyamán.
	Főcze Károly: A tanévvégéhez közeledve nem olyan égető ez a kérés, befizetésre került már a terembérleti számla, ami egy fél évre kb. 1 millió Ft - heti 5 nap tartanak foglakozásokat - és ennek a számlának a kiegyenlítésére szolgál az önkormányzati támogatás. A következő számla szeptember végére esedékes, ahogy beindul a tanév. A tagok ugyan fizetnek tagdíjat, de abból ezt nem tudnák fedezni.
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	Deák Gábor: Pontosításként jegyzi meg, hogy tavaly 860.000 Ft-ot kaptak. Köszönik szépen, hogy eddig is támogatta az önkormányzat a közel 20 éve fennálló munkájukat, ami kb. 80-100 fő számára nyújt sportolási lehetőséget 5 féle sportágban. Természetesen a saját hibájuk, hogy a pályázatot nem tudták határidőben benyújtani és tudják, hogy különleges kérés az, hogy mégis találtak valamilyen támogatási lehetőséget bármekkora összegről is van szó.
	Dr. Bakó Krisztina elnök 10 perc tárgyalási szünetet rendel el.
	Stift Nándor képviselő: javasolja, hogy 400.000 Ft-tal támogassák a Szent József Sportegyesületet.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Elmondja, hogy nem egy határozati javaslatba kívánja ő sem foglalni az általa meghatározott 350.000 Ft-ot, hanem formálisan most a napirend vonatkozásában 250.000 Ft-ot javasol.
	Miután több javaslat a napirendhez nem érkezett, feltette szavazásra – az SZMSZ alapján fordított sorrendben – a kérdést, hogy 250.000 Ft-tal támogassák a sportegyesületet, melyet a Bizottság 1 igen 7 tartózkodás szavazattal nem támogatott.
	Feltette szavazásra a kérdést, hogy 400.000 Ft-tal támogassák a sportegyesületet, melyet a Bizottság 7 igen 1 nem szavazattal támogatta.
	Feltette szavazásra az előterjesztés szerinti határozati javaslatot azzal, hogy 400.000 Ft-tal támogassák a Szent József Sportegyesületet. A Bizottság am határozati javaslatot 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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